
Kontrollutvalgets beretning for sesongen 2023 - Bærum Seilforening. 
I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir Kontrollutvalget i Bærum Seilforening sin beretning. 

Beretning 
Kontrollutvalget har hatt god kontakt med styreleder gjennom perioden og hatt flere møter underveis. 
Styret har avholdt sine styremøter gjennom året og kontrollutvalget har tilgang til sakene via Orgbrain. 
Styreleder har også sendt over dokumenter på forespørsel fortløpende. Medlemmene av kontrollutvalget 
har hatt jevnlig dialog og har gjennomgått foreløpig årsregnskap for 2023, foreløpig budsjettforslag 2024, 
samt de forslag til saker som fremmes til årsmøtet. Dessverre ble ikke et ferdigstilt årsregnskap med noter 
lagt frem for revisor før fristen ihht dato for årsmøtet, og hverken revisor eller kontrollutvalget har derfor 
kunne ta stilling til det endelige årsregnskapet når denne beretningen ble skrevet i henhold til frist. 

Kontrollutvalget har allikevel valgt å lage en beretning på bakgrunn av den informasjonen vi har. 

29.august 2023 hadde kontrollutvalget møte med både styreleder, kasserer og revisor Harald Masst der 
regnskapet med oversikt over likviditeten ble oversendt og gjennomgått. På dette tidspunktet var 
likviditeten nesten lik 0 og foreningen hadde flere utestående fordringer. Regnskapet var ikke periodisert 
og det har over lang tid vært vanskelig å vite hva som forventes av inntekter og kostnader gjennom året. 

På bakgrunn av svak likviditet etter sommeren var det et ønske og enighet om å etablere en kassakreditt 
for å ha en trygghet utover høsten og tilbud skulle innhentes. Heldigvis fikk foreningen inn midler underveis 
så dette behovet utgikk.  

Det er en utfordring med tanke på god økonomistyring av klubben at det benyttes tre ulike banker, med 
tilhørende 12 kontoer. Det er fire ulike påmeldingssystemer til arrangementer og mange ulike vipps 
kontoer. Dette gjør at det er svært vanskelig å ha økonomisk kontroll til enhver tid.  

Planen var å opprette et økonomisk utvalg i løpet av høsten, som sammen med kasserer skulle forbedre 
systemer, rutiner og kontroll. Dette ble dessverre ikke gjennomført. Mange piler peker feil vei med både 
færre medlemmer, færre seilere og færre inntekter, og endringer må gjøres for at Bærum Seilforening skal 
få bedre kontroll på økonomien og større aktivitet fremover.  

Hovedinntekten til Bærum Seilforening er sommerleiren Waka Waka. Her benyttes en egenutviklet 
betalingsløsning som foreningen ikke har tilgang til, men styret har innsyn i inntektene som sommerleiren 
bidrar med og rapporterer om god dialog. Avtalene foreningen har med både Waka Waka og Skagen Race 
gjør at foreningen har mindre risiko knyttet til kostnader, men gir også begrensninger knyttet til 
oppsidemulighetene. I år med færre deltakere gir dette foreningen en større trygghet og reduserer risiko 
for tap.  

Styret har i løpet av 2023 investert i en ny styreportal Orgbrain, samt et nytt medlemssystem Rubric som 
skal sikre at alle inntekter fra kurs, treningsavgifter, medlemskontingenter, leieinntekter med mer kan gå 
rett inn på riktige kontoer og være integrert med Trippeltex. 

I starten av 2024 har styret ansatt en daglig leder av klubben. Styret ønsker med dette å profesjonalisere 
driften med en som kan påta seg flere av de store og viktige administrative oppgavene, samt styrke 
aktiviteten, inntekter og tilskudd til foreningen. Ny daglig leder kommer inn med både økonomisk 
kompetanse og kunnskap om bruk av Trippeltex, samt har en brennende interesse for drift og utvikling av 
idrettslag og har gode resultater å vise til. I tillegg har han god kjennskap til seiling. Trenerkoordinator- 
rollen er også besatt og her skal man sikre bedre opplæring av trenere for blant annet å få færre kostnader 
knyttet til drift av ribber og vedlikehold. Ny trenerkoordinator og ny daglig leder vil jobbe tett sammen i 
2024 for å bedre driften og lønnsomheten av seilforeningen i tett samarbeid med styret. 

 

 



Konklusjon 

Kontrollutvalget opplever at driften av Bærum Seilforening er i henhold til gjeldende regelverk og vedtak, 

men det har i 2023 som påpekt også i 2022, vært utfordrende å ha en god økonomisk kontroll og styring.  

Da endelig regnskap for 2023 ikke er forelagt våre interne revisorer så har kontrollutvalget heller ikke sett 

revisors beretning i skrivende stund.  

Gitt at det ikke kommer vesentlige og store endringer frem i revisors beretning når denne foreligger, eller i 

endelig årsregnskap med noter, så anbefaler kontrollutvalget at styrets beretning og idrettslagets 

årsregnskap for 2023 godkjennes av årsmøtet. Hvis det kommer frem vesentlige endringer i forkant av, eller 

i løpet av årsmøtet som endrer kontrollutvalget sin anbefaling, så vil også kontrollutvalget kommentere på 

dette under årsmøtet. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Kontrollutvalgets oppgaver og mandat; jfr. Bærum Seilforenings lover § 21  

Kontrollutvalget skal påse at organisasjonsleddets virksomhet drives i samsvar med organisasjonsleddets og 
overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak.  Kontrollutvalget har et særlig søkelys på forsvarlig 
forvaltning og økonomistyring, samt at midler benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og 
økonomiske rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte, og gi en uttalelse til 
de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde.  

Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter og gi en beretning til årsmøte. 

Kontrollutvalget skal få oversendt alle relevante dokumenter, herunder; innkallinger og saksdokumenter til 
styremøter, protokoller fra styremøter, tilgang til styrets filområde. Kontrollutvalget skal også ha tilgang til 
alle opplysninger, redegjørelser og dokumenter som utvalget anser nødvendig for å utføre sine oppgaver. 

Kontrollutvalget skal vurdere om styrets medlemmer styrer og forvalter foreningens midler og øvrige 
ressurser forsvarlig og i samsvar med anerkjent forretningsskikk og i overensstemmelse med foreningens 
vedtekter. 
 
Kontrollutvalget skal vurdere om styret gjennomfører Årsmøtets vedtak og følger opp dets henstillinger. 

 

 

Kontrollutvalgets medlemmer 
Kontrollutvalget har bestått av følgende personer: 

• Kristine Pollen Briså (medlem) 

• Rune Tønnessen (medlem) 

• Espen Kuhle (vara) 

• Ingrid Danielsen (vara) 
 

 

 

Kristine Pollen Briså   Bærum, 27.02.2024  Rune Tønnessen                             
(Medlem)        (Medlem) 

 

_____Kristine Pollen Briså_____                                                                    ____Rune Tønnessen_____________ 



 


